
PROCES-VERBAL

aI ADUNARTI GENERALE ORDINARE,
ADUNARII GENERALE EXTRAORDINARE A AVOCATILOR DIN

BAROUL BUCURESTI
si al Adunarii Generale Ordinare 2012 a membrilor Casei de Asigurari

a Avocatilor - Filiala Bucuresti
DIN DATA DE 1.I.02.20T2

Domnul Decan av. Ion Ilie-Iordachescu declara deschisa sedinta Adunarii
Generale Ordinare 2012 a Avocatilor din Baroul Bucuresti, convocata astazi,
11 februarie 2072,la Complexul Sportiv National "Sala Polivalenta" din Bucuresti,
conform art.53 din Legea nr.5Ill995 republicata. Anunta aa este indeplinit
cvorumul necesar, fiind prezenti un numar de peste 2413 avocati.

Domnul Decan av. Ion Ilie-Iordachescu, Presedinte de drept al Adunarii,
solicita participantilor sa faca propuneri pentru prezidiul Adunarii. Din sala sunt
propusi urmatorii: d-na av. Ana Diculescu-Sova, d-ul Prodecan av. Alexandru de
Herbay, d-ul av. Florin Petrosel, d-na av. Flavia Teodosiu, si d-na av. Velican
Alexandra-Gabriela. Se supun la vot propunerile pentru constituireaprezidiului. Se
aproba cu majoritate de voturi constituirea prezidiului si se aproba in unanimitate
desemnarea d-nei av. Velican Alexandra-Gabriela in calitate de secretar al
Adunarii.
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Conform dispozitiilor art.53 alin.(5) din Legea nr.5l/I995 republicata, se
constituie prezidiul Adunarii, compus din membrii propusi mai sus. Domnul Decan
av. Ion Il i e- I ordache scu pr ezideaza Adunarea.

Domnul Decan av. Ion Ilie-Iordachescu prezinta spre aprobare prin vot
deschis ordinea de zi a Adunarii Generale Ordinare:

1. Prezentarea, discutarea si supunerea la vot a raportului Consiliului
privind activitatea desfasurata in 20II

2. Prezentarea, discutarea si supunerea la vot a raportului financiar-
contabil pentru 20lI i

3. Prczentarea, discutarea si supunerea la vot a raportului Comisiei de
cenzori privind activitatea financiar-contabila in 20 | |

4. Descarcarea Consiliului cu privire la activitatea si gestiunea sa pentru
anul 201 1

5. Prezentarea, discutarea si supunerea la
20t2

6. Prezentarea, discutarea si supunerea
disciplina privind activitatea desfasurat a in 20 I I

7. Diverse.

Domnul Decan av. Ion Ilie-Iordachescu supune la vot ordinea de zi, care este
aprobata in unanimitate, si precizeaza faptul ca nu au fost inregistrate la Baroul
Bucuresti propuneri in sensul modificarii sau completarii ordinii de zi, care sa fi
fost depuse cu 5 zile inainte de data la care a fost convocata Adunarea Generala.

Presedintele Adunarii, d-ul Decan av. Ion Ilie-Iordachescu, precizeaza faptul
ca ordinea de zi si toate rapoartele aferente au fost postate de site-ul Baroului
Bucuresti din timp, pentru a se putea lua la cunostinta de continutul acestora, si
supune la vot propunerea ca aceste rapoarte sa nu mai fie prezerrtate in cadrul
Adunarii Generale. Se aproba in unanimitrte ca rapoartele sa nu mai fie prezentate.

Se procedeazala discutarea fiecarui punct de pe ordinea de zi:

1. Prezentarca, discutarea si supunerea la vot a raportului Consiliului
privind activitatea desfasurat a in 201 I ;

Domnul Decan av. Ion Ilie-Iordachescu constata ca nu exista intrebari si nu
sunt necesare lamuriri cu privire la raportul Consiliului privind activitatea

vot a proiectului de buget pentru

la vot a raportului Comisiei de



desfasurata in 2011. Se supune la vot aprobarea raportului si se aproba cu
majoritate de voturi.

2. Prezentarea, discutarea si supunerea la vot a raportului financiar-
contabil pentru 20ll;

Domnul Decan av. Ion Ilie-Iordachescu constata ca nu exista intrebari si nu
sunt necesare explicatii suplimentare din partea raportorilor cu privire la raportul
financiar-contabil pentru 2011. Se supune la vot aprobarea raportului si se aproba
cu majoritate de voturi.

3. Prezentarea, discutarea si supunerea Ia vot a raportului Comisiei de
c enzori p riv ind activ itate a financ i ar- co ntab i I a in 20 1 | ;

Domnul Decan av. Ion Ilie-Iordachescu constata ca nu exista intrebari si nu
sunt necesare lamuriri cu privire la raportul Comisiei de cenzori privind activitatea
financiar-contabila in 201 1. Se supune la vot aprobarea raportului si se aproba cu
majoritate de voturi.

4. Descarcarea Consiliului cu privire la activitatea si gestiunea sa pentru
anul 201 1:

Domnul Decan av. Ion llie-Iordachescu constata ca nu exista intrebari si nu
sunt necesare lamuriri. Se supune la vot si se aproba cu majoritate de voturi
descarcarea Consiliului cu privire la activitatea si gestiunea sa pentru anul 201 1.

5. Prezentarea, discutarea si supunerea la vot a proiectului de buget pentru
2012:

Domnul Decan av. Ion Ilie-Iordachescu constata ca nu exista intrebari si nu
sunt necesare lamuriri cu privire la proiectul de buget pentru 2012. Se supune la
vot aprobarea proiectului de buget pentru 2012 si se aproba in unanimitate.

6. Prezentarea, discutarea si supunerea la vot a raportului Comisiei de
disciplina privind activitatea desfasurat a in 20 | | ;

Domnul Decan av. Ion Ilie-Iordachescu constata ca nu exista intrebari si nu
sunt necesare lamuriri cu privire la raportul Comisiei de disciplina privind
activitatea desfasuratain20Il. Se supune la vot aprobarea raportului si se aproba
ln unanlmltate.



7. Diverse.

Domnul Decan av. Ion Ilie-Iordachescu pune in discutie luarea cuvantului
pentru probleme diverse, insa se constata ca nu exista solicitari in acest sens.

Domnul Decan av. Ion Ilie-Iordachescu declara inchisa sedinta Adunarii
Generale Ordinare 2012 a Avocatilor din Baroul Bucuresti.

Domnul Decan av. Ion Ilie-Iordachescu supune la vot deschiderea Adunarii
Generale Ordinare 2012 a membrilor Casei de Asigurari a Avocatilor - Filiala
Bucuresti. Se aproba in unanimitate, si i se da cuvantul d-lui av. Florin Petrosel.

Domnul av. Florin Petrosel, presedintele C.A.A.- Filiala Bucuresti, prezinta
ordinea de zi a Adunarii Generale a C.A.A. - Filiala Bucuresti:

1. Prezentarea, discutarea qi supunerea la vot a Raportului Consiliului de
Administralie aI Filialei Bucuregti a C.A.A pentru anul 2011;

2. Prezentarea, discutarea qi supunerea la vot a contului de execulie financiar-
contabil al Filialei Bucureqti a C.A.A. pentru anul 2011, comparativ cu anul 2010;

3. Prezentarea, discutarea qi supunerea la vot a raportului Comisiei de Cenzori
privind activitatea financiar-contabilS din anul 20ll;

4. Descdrcarea Consiliului de Administralie al Filialei Bucuregti a C.A.A cu
privire la activitatea gi gestiunea sa pentru anul20ll;

5. Prezentarea, discutarea qi supunerea la vot a proiectului de buget pentru anul
2012 ;

6. Diverse.

D-ul av. Florin Petrosel supune atentiei faptul aa materialele privind
Adunarea Generala a C.A.A. - Filiala Bucuresti au fost afisate pe site si au fost
puse la dispozitia celor interesati la sediul filialei si la biblioteca Baroului
Bucuresti . Precizeaza ca, in ceea ce priveste raportul Consiliului de Administratie,
in anul 2011 s-au inregistrat rczultate comparabile cu cele din anii anteriori, s-a
inregistrat un progres in privinta incasarii contributiilor astfel incat exista un
excedent de 33 milioane lei in anul 2011 si un excedenttotal de aproximativ 201
milioane lei.
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Sunt supuse la vot punctele de pe ordinea de zi a Adunarii Generale
Ordinare a C.A.A. - Filiala Bucuresti, si sunt aprobate cu majoritate de voturi.

La punctul 6 de pe ordinea de zi privind probleme diverse, se inscrie d-ul av.
Dobrinescu Ionut, caruia i se acorda cuvantul.

D-ul av.Dobrinescu, fost cenzor al C.A.A. - Filiala Bucuresti, precizeaza ca
incepand cu acest an se vor fiscaliza contributiile sociale, ca de la data de 1 iulie
2012 A.N.A.F. preia in competenta de administrare cotele de contributii sociale si
ca acest lucru va afecta avocatii din punct de vedere al contributiilor de asigurari
de sanatate, intrucat recuperarea sumelor datorate cu titlu de contributii se va
efectua de catre A.N.A.F. si nu de catre Casa de Asigurari de Sanatate a
Municipiului Bucuresti. Precizeaza ca este eronata parerea ca avocatii nu datoreaza
contributii sociale pentru asigurarile de sanatate. Estimeaza aa pe termen lung
sistemul de asigurari al C.A.A. nu este favorabil din cauza numarului mic de
avocati care acced in Baroul Bucuresti, si un numar tot mai mare de avocati care
ating varsta de pensionare, si ca platile vor fi dezechilibrate.

D-ul av. Florin Petrosel ia cuvantul si precizeaza ca sistemul C.A.A. -

Filiala Bucuresti este stabil si sub control, si ca la nivel national al C.A.A.
majoritatea filialelor sunt in echilibru si ca putine filiale au probleme financiare
pentru ca au un numar scazut de membri.

Domnul Decan av. Ion Ilie-Iordachescu supune atentiei mandatarea
Consiliului Baroului Bucuresti pentru a analiza posibilitatea preluarii imobilului
din Bucuresti, Splaiul Independentei nr.2, aflat in prezent in administrarea A.F.I.
Prccizeaza ca preluarea cladirii este cu titlu gratuit dar ca sunt necesare fonduri
pentru demolare si reconstructie, iar cladirea poate fr utiLizata pentru mutarea
arhivei Baroului Bucuresti sau pentru spatii de birouri si gradinita.

Domnul Decan av. Ion Ilie-Iordachescu aminteste cala Adunarea Generala
precedenta din anul 2011, Consiliul Baroului Bucuresti a fost mandatat sa dispuna
efectuarea unei expertize pentru stabilirea unor eventuale defecte la infrastuctura
cladirii din Bucuresti, Str.Dr.Raureanu nr.3-5, sector 5, unde se afla in prezent
sediul Baroului Bucuresti, iar concluziile raportului preliminar sunt ca structura
cladirii nu prezinta sensibilitati dinamice sau vulnerabilitati seismice. Fata de
concluziile raportului de expertiza se constata ca nu se mai impune achizitionarea
unui nou sediu al Baroului Bucuresti, astfel cum se propuse la Adunarea Generala
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din anul 2011. Se supune la vot mandatarea Consiliului Baroului Bucuresti in
vederea consolidarii cladirii in care se afla actualul sediul al Baroului Bucuresti. si
se aproba cu majoritate de voturi.

Domnul Decan av. Ion Ilie-Iordachescu reia propunerea de a mandata
Consiliul Baroului Bucuresti pentru a face demersuri in vederea preluarii
imobilului din Bucuresti, Splaiul Independentei w.2, si precizeaza ca aceasta
propunere de preluare a cladirii a mai existat in trecut insa in alte conditii,
nefavorabile, si ca in prezent sa va discuta incheierea unui contract in alti termeni.

De asemenea, la solicitari diq sala, Presedintele Adunarii precizeaza faptul
ca mandatarea Consiliului Baroului Bucuresti este doar in scopul efectuarii unor
demersuri preliminare, de informare in vederea preluarii imobilului, si nu in sensul
incheierii vreunui contract.

Se face o alta propunere din sala, de a mandata Consiliul Baroului Bucuresti
cu puteri depline in vederea incheierii contractului de preluare a imobilului
mentionat. Domnul Decan av. Ion llie-Iordachescu supune la vot prima propunere,
de a mandata Consiliul Baroului Bucuresti in vederea informarii cu privire la
preluarea imobilului, si se aproba in unanimitate. Propunerea de a mandata cu
puteri depline Consiliul Baroului Bucuresti pentru incheierea unui contract, este
supusa la vot, dar este respinsa in unanimitate.

Domnul Decan av. Ion Ilie-Iordachescu declara inchisa Adunarea Generala
Ordinara 2012 a membrilor Casei de Asigurari a Avocatilor - Filiala Bucuresti.

Domnul Decan av. Ion Ilie-Iordachescu declara deschisa sedinta Adunarii
Generale Extraordinare 2012 a Avocatilor din Baroul Bucuresti, si prezinta
ordinea de zi:

1. Alegerea reprezentantilor Baroului Bucuresti pentru Congresul
Avocatilor din 15-16 iunie 2012;

2. Alegerea a 3 membri si a 2 membri supleanti pentru Comisia de
Disciplina, in vederea suplimentarii numarului acesteia;

3. Alegerea unui membru supleant pentru Comisia de Cenzori.
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Este supusa la vot aceasta ordine de zi si se aproba in unanimitate.
Precizeaza ca a fost necesara alegerea din nou a 3 membri si 2 membri supleanti
pentru comisia de disciplina intrucat la precedenta Adunare Generala din 2011,
avocatii nu au candidat la Comisia de Disciplina si la Comisia de Cenzori, pentru a
evita unele probleme.

Domnul Decan av. Ion Ilie-Iordachescu constata ca nu sunt necesare lamuriri
cu privire la modalitatea de votare. Este prezentata amplasarea urnelor de vot la
iesirea din sala, si avocatii prezenti sunt invitati sa isi exprime votul.

Constatandu-se incheierea lucrarilor existente pe ordinea de zi aprobata,
Presedintele Adunarii declara inchisa sedinta Adunarii Generale Extraordinare
2012 a Avocatilor din Baroul Bucuresti.

Presedintele

Decan av. Ion

Secretar,

av. Velican Alexandra Gabriela

Prezentul Proces Verbal a fost incheiat in 3 exemplareo tstazi 11.02.2012

rle Adunariio
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